	Гуманитарный проект


	1.Наименование проекта: Создание студии звукозаписи

	2. Срок реализации проекта: 12 месяцев

	3. Организация – заявитель, предлагающая проект: государственное учреждение образования «Жировичская детская школа искусств»

	4. Цели проекта: 
4.1.Расширение возможностей музыкантов-исполнителей в профессиональном и любительском творчестве, популяризация музыкального искусства среди широких слоев населения, организация культурного досуга и занятости молодежи, как формирование гармоничной личности; самовыражение личности путем творческой реализации своего таланта в музыкальной сфере.
4.2.Создание кабинета звукозаписи с необходимой для данной деятельности аппаратурой.

4.3.Создание репетиционной точки.
4.4.Создание вокально-инструментальных эстрадных ансамблей.
4.5.Помощь в решении технических возможностей для музыкантов-исполнителей в сфере деятельности студии звукозаписи.


	5. Задачи, планируемые к выполнению в рамках реализации проекта: 
- Создание кабинета звукозаписи с необходимой для данной деятельности аппаратурой.

-Создание репетиционной точки.

-Создание вокально-инструментальных эстрадных ансамблей.
-Помощь в решении технических возможностей для музыкантов-исполнителей в сфере деятельности студии звукозаписи.


	6. Целевая группа: музыканты-исполнители, композиторы, молодёжь, учащиеся и учителя.


	7. Краткое описание мероприятий в рамках проекта:
7.1.В районе нет в наличии студии звукозаписи. Современное общество диктует высокие стандарты музыкального звучания, его тембра. При создании вокально-инструментальных эстрадных ансамблей требуется репетиционная точка для них.   

7.2.Актуальность проблем – расширение возможностей музыкантов-исполнителей в профессиональном и любительском творчестве, популяризация музыкального искусства среди широких слоев населения, организация культурного досуга и занятости молодежи, как формирование гармоничной личности; самовыражение личности путем творческой реализации своего таланта в музыкальной сфере.

7.3. Подтверждение актуальности – рост заинтересованности молодежи эстрадной музыкой, рост интереса общества к живому инструментальному звуку и профессиональному исполнению современных песен и классических произведений, организация республиканских музыкальных фестивалей по поддержке молодых музыкальных коллективов.

7.4.Статистические данные, исследования: 

-новаторская педагогическая методика включает в себя исполнение учащимися музыкального произведения под фонограмму. В 50% случаев учителю приходиться искать фонограммы в интернете, которые не соответствуют качеству звучания и аранжировке;
7.5.Оборудование помещения для студии звукозаписи.

Техническое оборудование студии:

 1. Звуковая карта
 2. Компьютер или ноутбук

  3. Усилитель

 4. Наушники 

5. Наушники закрытого типа

6. Мидиклавиатура и педаль к ней

7. Ударная установка

8. Гитара акустическая

9. Электроритм гитара

10. Электробас гитара
11. Звукоизоляционные панели

12. Набор кабелей и шнуров

13. Комбоусилитель 

14. Микшер

15. Внешний жесткий диск

16. Динамический микрофон

17. Конденсаторный микрофон

18. Стулья

19. Микрофонные стойки

20. Стойки для гитары

21. Пульты для нот 

22. Студийные мониторы

23. Мультимидийные колонки
24. Вокальные процессоры
      7.6.Ожидаемые результаты гуманитарного проекта (социальный, экономический и иной эффект)

-Создание репетиционной точки будет способствовать профессиональному росту музыкантов-исполнителей  и подготовке их к конкурсной и фестивальной деятельности.

-Создание вокально-инструментальных эстрадных ансамблей, как организация культурного досуга детей и молодежи, а так же культурный рост, формирование и реализация личности молодого поколения. 

-Помощь в решении технических возможностей для музыкантов-исполнителей в сфере деятельности студии звукозаписи будет способствовать расширению возможностей музыкантов-исполнителей в профессиональном и любительском творчестве, популяризации музыкального искусства среди широких слоев населения.

- Активности населения в сфере культуры.

-Укреплению материально-технической базы государственного учреждения образования «Жировичская детская школа искусств».



	8. Общий объем финансирования (в долларах США): 

	Источник финансирования
	Объем финансирования 
(в долларах США)

	Средства донора
	42 500

	Софинансирование
	

	8. Место реализации проекта (область/район, город): Республика Беларусь, Гродненская область, Слонимский район, аг. Жировичи

	9. Контактное лицо: 
инициалы, фамилия, должность, телефон, адрес электронной почты

О.А. Харута, директор 8 01562 22967; МТС +375 33 325 75 03, 
e-mail art@zhdshi.by


Information on humanitarian projects proposed for co-financing
	

	1. Project Name: Creating a recording studio


	2. Project implementation period: 12 months

	3. The applicant organization proposing the project: the state educational institution “Zhirovichi Children's Art School”

	4. Project goals:

4.1. Expanding the possibilities of performing musicians in professional and amateur art, popularizing musical art among broad sections of the population, organizing cultural leisure activities and youth employment, as the formation of a harmonious personality; self-expression of personality through the creative realization of his talent in the musical field.

4.2. Creating a recording room with the necessary equipment for this activity.

4.3.Creating a rehearsal point.

4.4.Creation of vocal and instrumental variety ensembles.

4.5. Assistance in solving technical possibilities for performing musicians in the field of recording studio activities.


	
5. Tasks planned for implementation in the framework of the project: - Creating a recording room with the necessary equipment for this activity. - Creating a rehearsal point. -Creation of vocal and instrumental pop ensembles. - Assistance in solving technical possibilities for performing musicians in the field of recording studio activities.


	6.  Target group: performing musicians, composers, young people, students and teachers.


	7. Brief description of the project activities:

7.1.The area is not available recording studio. Modern society dictates high standards of musical sound, its timbre. When creating vocal and instrumental pop ensembles, a rehearsal point for them is required.

7.2. The urgency of the problems - the empowerment of performing musicians in professional and amateur art, the popularization of musical art among the general population, the organization of cultural leisure and youth employment, as the formation of a harmonious personality; self-expression of personality through the creative realization of his talent in the musical field.

7.3. Confirmation of relevance is the growing interest of young people in pop music, the growth of public interest in live instrumental sound and the professional performance of contemporary songs and classical works, the organization of republican music festivals to support young musical groups.

7.4.Statistical data, studies:

-innovative pedagogical methodology includes students performing a musical work under a phonogram. In 50% of cases, the teacher has to look for phonograms on the Internet that do not match the sound quality and arrangement;
7.5.Equipment space for a recording studio.

Technical equipment studio:

 1. Sound card

 2. Computer or laptop

  3. Amplifier

 4. Headphones

5. Closed-back headphones

6. The myodic keyboard and pedal to it

7. Drum set

8. Acoustic Guitar

9. Electric rhythm guitar

10. Electric Bass Guitar

11. Soundproofing Panels

12. A set of cables and cords

13. Combo amplifier

14. Mixer

15. External hard drive

16. Dynamic microphone

17. Condenser microphone

18. Chairs

19. Microphone stands

20. Guitar Stands

21. Remotes for music

22. Studio monitors

23. Multimidia speakers

24. Vocal processors
7.6.Expected results of the humanitarian project (social, economic and other effects)

-The creation of a rehearsal point will contribute to the professional growth of performing musicians and their preparation for competitive and festival activities.

-Creation of vocal and instrumental pop ensembles, as the organization of cultural leisure of children and youth, as well as cultural growth, the formation and implementation of the personality of the young generation.

- Assistance in solving technical possibilities for performing musicians in the field of activity of the recording studio will help to expand the possibilities of performing musicians in professional and amateur art, popularize musical art among wide sections of the population.

- The activity of the population in the field of culture.

- Strengthening the material and technical base of the state educational institution "Zhirovichy Children's Art School".


	8. Total Funding (in USD): 

	Source of financing
	Amount of funding

(in US dollars)

	Donor funds
	42 500

	Co-financing
	

	8. Location of the project (region / district, city): Republic of Belarus, Grodno region, Slonim district, ag. Zhirovichi

	9. The contact person:

initials, last name, position, phone number, email address

O.A. Haruta, Director 8 01562 22997; МТС +375 33 325 75 03, 

e-mail art@zhdshi.by


